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Zápis ze schůze Výkonného výboru KSST Olomouc 
 

 č. 7/2021  
__________________________________________________________________________________ 

Datum a čas konání: 2. 12. 2021 (17:15-19:15) 

Místo konání:  ČUS, Na Střelnici 41, Olomouc, 779 00 

Přítomni členové VV:  Ing. Juřena Jiří, Ing. Prázdný Pavel, 

Bc. Beneš Jan, Altman Petr, Mgr. Chalupa Jakub 

Omluveni členové VV:  Nikdo 

Neomluveni členové VV:  Nikdo 

Přítomni hosté:   Nikdo 

____________________________________________________________________ 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Mládež 
3. STK 
4. Trenéři 
5. Různé, diskuze 
____________________________________________________________________ 
Průběh jednání: 
 
1. Úvod 

1.1. Předseda VV KSST J. Juřena zahájil schůzi v 17:15. V úvodu seznámil přítomné členy  
VV KSST Olomouc s programem jednání, který byl jednomyslně schválen: 
CELKEM PRO -4  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 
Program byl schválen.  

1.2. J. Beneš dorazil 17:35. 
 

2. Mládež 
 

2.1. P. Prázdný zhodnotil VV KSST Olomouc fungování systému plovoucího střediska – místa 
konání: Hnojice, Štíty, Jeseník, Kolšov – proběhlo zatím 6 tréninků + 1x bylo zrušeno 
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středisko v Hnojicích, 1x v Jeseníku a 1x ve Štítech. Středisko bude pokračovat 3. 12.  
v Hnojicích. Dále P. Prázdný uvedl, že největší zájem svou účastí na střediscích projevuje 
mládežník Dan Šafář.  

2.2. P. Prázdný okomentoval krajské bodovací turnaje mládeže – na podzim proběhly 3 
turnaje KBTM: Moravský Beroun, Mikulovice, Hnojice, kde se pro informaci účastnilo 
turnaje cca 96 lidí za 2 dny. Na ostatních turnajích bývá účast průměrně kolem 70 
mládežníků. Další KBTM je plánovaný na leden v Postřelmově – termín si ještě P. Prázdný 
potvrdí se Z. Strykem.  

2.3. P. Prázdný otevřel téma refundace vkladů mládežníkům, kteří se účastnili republikových 
turnajích – jednalo by se v rozpočtu o částku 24 tis. – schváleno (5- PRO).  

2.4. P. Prázdný předloží výkaz hodin (činnost na turnajích, střediscích, komunikace s oddíly 
atd.) VV KSST Olomouc. 
 

3. STK 
 

3.1. J. Beneš přednesl VV KSST Olomouc doplnění rozpisu soutěže žen (Součástí Zápisu ze 
schůze je Příloha č. 1 – Doplnění rozpisu mistrovských utkání žen, který zpracoval  
P. Altman) – doplnění bylo schváleno (3-PRO, 1-ZDRŽEL, 1-PROTI). 

3.2. J. Beneš uvedl k Českému poháru (finálovému turnaji) informace - upraví rozpis podle 
odhlášených družstev (Velké Losiny, Nový Malín). Oběd je hrazen pro účastníky 
finálového turnaje z prostředků KSST Olomouc.  

3.3. J. Beneš informoval KSST Olomouc, že proběhlo doškolení a školení rozhodčích 
v Hranicích pro licence K (pořádal RSST Přerov). 

3.4. J. Beneš zhodnotil Krajské přebory dospělých – účast byla slabá, tj. 20 mužů a 4 ženy. 
Výsledky jsou k dispozici na webu KSST Olomouc. Veškerá vládní opatření byla dodržena. 

3.5. J. Beneš informoval VV KSST Olomouc o pokutách z dlouhodobých soutěží. 
3.6. J. Beneš sdělil VV KSST Olomouc, že připravuje ČP a KP na rok 2022 – rozpis bude vydán 

do nového roku. 
3.7. J. Beneš uvedl, že byly odloženy některá utkání – řada z nich se již odehrála, některá 

jsou naplánována a některá ještě ne. Situace se řeší operativně. 
 

4. Trenéři 
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4.1. P. Altman zhodnotil tréninky s T. Demkem – vždy dorazí na tréninky i více lidí a trenérů, 
a to i z jiných oddílů - má to určitě přínos. Z oddílů na tento způsob tréninků jde jen 
samá chvála. 

4.2. P. Altman informoval VV KSST Olomouc, že téměř všechny RSST (kromě Prostějova) 
požádali o dotaci na ČAST o 15tis.   
 

5. Různé, diskuze 
 

5.1. P. Prázdný a J. Juřena otevřeli diskusi týkající se metodiky tvorby krajského žebříčku, 
znovu padla otázka, proč nepřejít na ELO systém?! Do příští schůze úkol pro všechny - 
promyslet podmínky ohledně omezení odehrání počtu zápasů v metodice tvorby žebříčku 
vycházející z ELO systému.  

5.2. J. Chalupa navrhl VV KSST Olomouc, zdali by bylo možné zrušit všechny již dávno 
nepoužívané rubriky na webu KSST Olomouc (z důvodu větší přehlednosti při 
administraci systému) – schváleno (5- PRO).  

5.3. J. Juřena předal informaci ze schůze VV ČAST – VV ČAST rozhodl o tom, že ČAST daruje 
do konce roku každému kraji 20 krabic míčků. 

5.4. Další schůze VV KSST Olomouc bude dne 22. 12. 2021 v restauraci U Rytíře od 16:30. 
 
 
 
Zapsal dne 2. 12. 2021                      Ověřil dne: 9. 12. 2021 
 
Mgr. Jakub Chalupa v.r.                  Ing. Juřena Jiří v. r. 

Sekretář VV KSST Olomouc               předseda KSST Olomouc 


